
THE ENVIRONMENT ACT
(C.C.S.M. c. E125)

**Environment Act Fees Regulation,
amendment**

Regulation 61/2010
Registered May 25, 2010

Manitoba Regulation 168/96 amended
1 The Environment Act Fees Regulation, Manitoba Regulation 168/96, is amended by this regulation.

2 The Schedule is amended by striking out the item respecting the registration of a proposal to construct, install or modify an onsite wastewater management system that includes a sewage ejector, under section 8 of the *Onsite Wastewater Management Systems Regulation*.

3 The Schedule is amended by adding the items in the Schedule to this regulation after the item respecting section 9 of the *Onsite Wastewater Management Systems Regulation*.

LOI SUR L'ENVIRONNEMENT
(c. E125 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les droits

Règlement 61/2010
Date d'enregistrement : le 25 mai 2010

Modification du R.M. 168/96
1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les droits, R.M. 168/96.

2 L'annexe est modifiée par suppression de la rubrique concernant l'enregistrement d'un projet visant la construction, l'installation ou la modification d'un système de gestion autonome d'eaux résiduaires comprenant un éjecteur d'eaux usées prévu à l'article 8 du Règlement sur les systèmes de gestion autonomes d'eaux résiduaires.

3 L'annexe est modifiée par adjonction, après la rubrique concernant l'article 9 du Règlement sur les systèmes de gestion autonomes d'eaux résiduaires, des rubriques figurant à l'annexe du présent règlement.

SCHEDULE

<i>Onsite Wastewater Management Systems Regulation section 14.3</i>	Application for a certificate of exemption	Upon application for certificate	\$150.
<i>Onsite Wastewater Management Systems Regulation section 14.4</i>	Application for approval of an assumption of responsibility	Upon application for approval	\$50.
<i>Onsite Wastewater Management Systems Regulation section 14.6</i>	Application for an extension of time	Upon application for extension	\$50.

ANNEXE

<i>Règlement sur les systèmes de gestion autonomes d'eaux résiduaires :</i> article 14.3	Demande de certificat d'exemption	Dépôt de la demande de certificat	150 \$
<i>Règlement sur les systèmes de gestion autonomes d'eaux résiduaires :</i> article 14.4	Demande d'approbation de responsabilité	Dépôt de la demande d'approbation	50 \$
<i>Règlement sur les systèmes de gestion autonomes d'eaux résiduaires :</i> article 14.6	Demande de prolongation	Dépôt de la demande de prolongation	50 \$

